
Referat FAU-møte Sandved skole

Dato: 1. november 2021

Tidspunkt: 18:30 – 20:30

Sted: Sandved Skole

Tilstede:

1a x 2a x 3a x 4a x 5a x 6a x SFO 1

1b x 2b x 3b x 4b x 5b 6b x

1c x 2c x 3c x 4c 5c x 6c x

1d x 2d 3d x 4d x 5d x 6d x

Fra SFO: N/A

Referent: Terese Ramsland

ID Tittel Aksjon / Ansvarlig
1 Velkommen (10 min) FAU leder

- Leder ønsker velkommen
- Oppmøteregistrering

Leder

2 Informasjon fra ledelsen (40 min) Rektor/Inspektører
Skolens ledelse informerer om aktuelle saker:

- Første spadestikk. Mye bilder i Sandnesposten og TV-vest,
ordfører, kommunaldirektør, skolesjef og elevrepresentant
(elevrådet) mm. var tilstede.

- I Jærhuset kan FAU bruke personalrom eller mediateket til
møter.

- Trafikksituasjonen
Befaring ved kirken viste at ny droppsone  vil være en dårlig
løsning, pga det er smalt og mye aktivitet i regi av kirken.
Sandneshallen vil fortsatt være droppsonen. Bussene for 6
trinn er derfor flyttet til bussholdeplassene i Asheimveien.

- Det er et press på parkering om morgenen. Parkeringsplass
ved kirken skal ikke benyttes.
Rektor spør om FAU kan diskutere behovet for å etablere
trafikkvakter ved kirken for å henvise bilister til droppsonen
ved Sandneshallen istedet.
Skolen oppfordrer fremdeles alle til å sykle eller gå.

- HMS
- TL (Trivselsleder) arbeidet, elevene syns det  er kjekt.
- 5. kasse har friminuttene med Sandneshallen etter

ønske fra elevene - tatt opp via elevrådet
- Foreldreundersøkelse. FAU har en viktig rolle i

foreldreundersøkelsen, slik at skolen får en høy svarprosent.
Skolen har hatt nesten 90 %. 15.11 og 29.11 sender FAU
representante påminnelsen til foreldrene. Representanter
fra FAU er med i gjennomgangen med ledelsen rett over jul.

Siri Wernø (Rektor)
Egil Magne Fedøy
(Avdelingsleder 5. og 6.
trinn)
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- Lysfest (gammel tradisjon).
Lystog og aktiviteter på skolen (1.-4. trinn). Egil Fedøy har
lagt en invitasjon og huskeliste. Fedøy rigger lys og lyd
(trenger hjelp til nedrigging).
Forslag til at også 2. trinn for synge siden de ikke fikk gjort
noe i fjor, Fedøy tar det videre  med lærerne.

- Overgang fra 6 til 7 trinn.
Vi håper at det blir denne siste overgangen at 6.trinn blir
overført til Skeiane Ungdomsskole. Det er Skeiene som
overtar 7 trinnet og Skeiene lærere som overtar klassene. De
beholder samme klassene i 7. Først i 8. klasse blir det nye
klasser sammen med elever fra andre skoler. Foreldrene blir
kalt inn i mars/april av rektor på Skeiene til møte. Elevene får
besøke skolen. Elevene får en egen fløy. Elevene får
sansynligvis møte læreren utpå våren, når lærerkabalen er
på plass.

- 50 årsfeiring, ble ikke helt som planlagt, men det ble kjekt.
Takk for alle som laget kake. Opptreden ble filmet, men det
er en del arbeid med å se hvem som kan bli filmet.

3 FAU Felles (40 min) FAU leder
- Trafikkvakter- kort status/ evt tilbakemelding

FAU ble enig om at de neste to ukene står de to
traffikkvaktene ved kirken parkeringsplass og fortelle om
hjertesonen. Informere foreldrene denne uken, alle
FAU-representanter sier ifra til sine klasser.

- TV-aksjonen 2021 - kort status
Godt oppmøte, god innsamling fra bydelen og Sandnes
FAU fikk 8000 kr for arbeidet.

- Hjertesone
Oppdatering om situasjon, og løsning med busser for for 6.
klasse.

- Gjennomgang av forslag til vedtekter for FAU
- Spørsmål på §2, at FAU representanten velges for 2

år om gangen. Det blir klart at dette er normen og
det står seg.

- Spørsmål § 5 - når er møte vedtaksdyktig. Det blir
klart at dette er normen og det står seg.

- §9 - Signaturrett. Det ble lagt inn et ekstra alternativ.
- Spørsmål - hvor lenge skal leder, nestleder, kasserer

og sekretær være valgt? Det legges inn at styret
velges hvert år.

- Håndsopprekning på om vi vil være en forening: 20
for og 1 mot. Vedtatt at FAU blir en forening.

- FAU konto- Kort status
- Orientering i gangen med å opprette/ overøre konto.
- Pengene som er i boksen, skal settes inn på kontoen.

Leder
Kasserer

4 Eventuelt
Nye saker kan taes opp

FAU leder

- Henvendelse Norsk skolefoto, de blir inkludert i vurderingen
til våren i egen arbeidsgruppe.

- 3a har forslag til fokusgruppe - digital læring.
Leder foreslår at FAU inviterer skolen til å komme og gi
informasjon om hvordan skolen jobber på dette området.

Leder
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5 Komite -arbeid (30 min) FAU-leder
- 17.Mai komite starter opp (5 og 6-trinn)
- Lysfesten komite starter opp (2-trinn)
- Dugnad komite starter opp (4-trinn)

Samt ansvarlige per
trinn

Neste møte: Mandag 6. desember 2021, fysisk oppmøte på Skolen (Jærhuset)
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